
Ասպիրանտուրայի բաժնի գործունեությունը 2020 թվականի ընթացքում 

(Բաժնի պատասխանատու՝ տ.գ.թ., Եվգենյա Հակոբյան) 

 

Հաշվետու ժողովի հարգելի մասնակիցներ, ներկաներ, ձեզ եմ ներկայացնում 

ասպիրանտուրայի բաժնի գործունեությունը 2020 թվականի ընթացքում: 2020 թվականի 

դրությամբ ասպիրանտուրայի բաժնում սովորում են թվով 19 ասպիրանտներ: Նրանցից 4-

ը սովորում է ասպիրանտուրայի առկա համակարգում, 8-ը՝ հեռակա, իսկ 7-ը ձևակերպված 

են որպես հայցորդ: Նշեմ, որ ընթացիկ տարում ասպիրանտուրայի առկա համակարգն 

ավարտել են 2 ասպիրանտներ: Նրանք պաշտպանել են իրենց թեկնածուական 

ատենախոսությունը և արդեն ստացել են վկայագրերը: Ընդհանուր առմամբ, ընթացիկ 

տարում մեր ասպիրանտներից պաշտպանել են թվով 4-ը, որոնցից 2-ը առկա համակարգի 

սովորողներ էին, իսկ մյուս 2-ը՝ հայցորդներ: Վերջիններից 1-ը ևս ստացել է վկայագիրը, իսկ 

մյուսը՝ դեռ ոչ:  Իսկ ինչ վերաբերում է ասպիրանտուրայի հեակա համակարգին, ապա 

պետք է նշեմ, որ այս տարի հեռակա բաժինն ավարտել են 4 ասպիրանտներ: Նրանցից ոչ 

մեկ դեռ չի պաշտպանել: Իսկ հեռակա ընդունելություն մեր ինստիտուտում այս տարի չի 

լինելու, քանի որ նախարարությունից մեզ տեղեր չեն հատկացրել: Այսքանը, 

շնորհակալություն ուշադրության համար:  

 

Деятельность отдела аспирантуры в 2020 году 

(Ответственный отдела- к.э.н. Евгения Акопян) 

 

Уважаемые участники отчетного собрания. Представляю вам деятельность отдела 

аспирантуры в 2020 году.  По состоянию на 2020 год в аспирантуре обучаются 19 

аспирантов. 4 из них учатся в очной системе, 8-в заочной и 7 зарегистрированы в качестве 

соискателей. Хочу отметить, что в текущем году 2 аспиранта из очной системы օкончили 

аспирантуру. Они защитили кандидатскую диссертацию и уже получили свои сертификаты. 

Всего в этом году защитили 4 наших аспиранта, 2 из которых были студентами очной 

системы, а остальные 2 были соискателями. Отмечу, что один из последних тоже получил 

сертификат, а другой еще нет. Что касается системы заочного обучения, то отмечу, что в 



этом году заочное отделение окончили 4 аспиранта. Никто из них еще не защитил 

кандидатскую диссетрацию. В этом году в нашем институте не будет приема в заочную 

аспирантуру, так как нам министерство не выделило места. Спасибо за внимание.  


